
HVA ITFK’S styremøte nr. 5/2024 

NÅR Mandag 14. Oktober. 18:00 – 20:30 

HVOR Felleskjøpet Levanger 

HVEM Andreas Trefjord, Ingrid Rein, Nils B. Skaar, Reidar 

Olsen, Geir T. Widerøe, Sture Green, Bente K. 

Knoph, Lise Tromsdal 

 

Forfall: 
 

37/24 Gjennomgang av forrige møte 

Gjennomgått og godkjent. 

38/24 Innkomne mail 

Ingen ny mail. 

39/24 Medlemstall og økonomi 

Antall medlemmer pr dags dato er 592 stk. 

Kasserer går igjennom klubbens økonomi. Vi har fått faktura for høstprøven, men mangler 

fremdeles faktura fra vinterprøven. Ellers ser det ut som vi ligger godt an i forhold til budsjett. 

40/24 Fra utvalgene 

Akt.Nord 

Det blir tatt opp samkjøringen mellom akt sør og akt nord. Synes ikke dette fungerer spesielt 

godt siden det står forskjellig informasjon på de forskjellige invitasjonene.  

Det blir tatt opp engasjering av ansvarlige for Heia treningsterreng. Det er kommet inn noen 

henvendelser der ansvarlige dessverre ikke er gjort oppmerksom på dette. 

Det er opprettet en ny avtale for Heia treningsterreng fra 15.juli til 10. september. Avtalen blir 

opplest for styret. Denne avtalen er gjeldende i 10 år fram i tid.  

Akt.Sør 

Har hatt et møte for evaluering. Markavola har hatt 92 stykker med til sammen 116 hunder 

som brukere. Har tatt opp det at ansvarshavende ikke er spurt, eller gjort skikkelig 

oppmerksom på at de er ansvarlige for de oppgitte dagene. 

Har lagt ut påmelding til valpekurs. Foreløpig påmeldte er 9 hunder.  

Høstmøte blir 13. november klokken 19:00. Det er tatt kontakt med Stiklestad nasjonale 

kultursenter for lån av storsalen, ingenting er avgjort der enda. Christer Rognerud er invitert 

til å komme for å holde foredrag. Venter på forslag til foredrag fra han enda. 5000,- pluss 

transport fra Snåsa er en pris han har kommet med. Inngangspris 100,- inkl. kaffe. Det vil bli 

trukket en premie på inngangsbillett.  

 



Jaktprøveutvalget 

Arrangert høstprøve, 177 startende hunder. Over 20 premierte. 2 premierte i VK. Nils og 

Brian dømte finale. Fått meldt inn og godkjent prøven. Det blir utdelt skryt til arrangørene.  

Skal låne et møterom på hotellet for sekretariat under skogsfuglprøven, så planleggingen er 

godt i gang der også. 

Utstillingsutvalget 

Søkt inn utstillingen, alle klubber har godkjent.  

Dommerutvalget 

Har ikke mottatt nye kandidater til instruktørutdanning fra utvalgene, men i løpet av møtet 

kommer det opp noen aktuelle som skal kontaktes. 

For første gang på flere år har vi nye dommerkandidater. 6 personer blir med stor 

sannsynlighet meldt opp før fristen som er 1. november.  

LD ønsker å oppnevne flere fase 3 instruktører. Disse vil få i oppgave å gjennomføre 

instruktørutdanning i regi av ITFK 

41/24 Årsmeldinger 

Det oppfordres til å begynne med årsmeldingene. 

42/24 Årsmøte 5. februar 

Årsmøte er planlagt 5. februar. 

43/24 Profileringsutstyr – Hvordan ligger vi an? 

Det er anskaffet nye dekken, ny pris er 400 kroner. 

Ingrid tar kontakt med Frode Winge for å høre hvordan beholdningen er. 

44/24 Sponsoravtaler og sponsorarbeid – Hvordan ligger vi an? 

Malmo sport har kommet med et forslag til en avtale. Bente følger opp og får den signert. 

Det er ikke utsendt noe sponsorkrav til Inderøy dyreklinikk enda, Sture tar den saken. 

Andreas tar kontakt med UniQ for å høre angående fornyelse av foravtale, sjekker også med 

Troll hundefor om mulighet for sponsing der. 

45/24 Årets hund – felles kriterier for trøndelagsklubbene?  

Vi hadde teamsmøte 19. august. Der kom de frem til at noen skulle begynne å lage et forslag.  

Det kommer forslag under styremøte om at alle klubbene setter en felles dato hvor det må 

meldes inn resultat. 

Alle klubber bør få ha sine egne kriterier. Det bør holdes et møte i denne forbindelse, så 

klubbene får hørt hvem vinnerne er, og har flere klubber samme vinner, bør denne kontaktes 

og får velge selv hvilken klubb denne vil vinne i. 



Et tilleggsforslag til dette er at det i utgangspunktet ikke er lov til å melde inn resultat i flere 

enn en klubb. 

Vi lager et forslag som sendes ut til de andre klubbene, og har som målsetting at det kan være 

gjeldende fra neste år. 

 

Neste styremøte torsdag 5. desember klokken 17:00 

Referent R. Olsen 


